
Zápis 

ze společného jednání výboru a DK MO Českého rybářského svazu z.s., místní 

organizace v Letohradě, konané dne 14. 1. 2025 ve 18.00 hod. v klubovně MO. 

 

Přítomni: 

Členové výboru (dále jen V) : Ing. Lubomír Fiedler,  PharmDr. Josef Marek, Ing. Jan Krsek, 

Žerníček Jiří, Lukáš Černohous  

 

Omluveni:    Kubový Jiří, 

 

Hosté:  D. Fajt,  R. Tschopa,  J. Sysr 

 

Usnášení schopnost VS  

Schůze V je počtem přítomných členů …5.. z celkového počtu 6…..-ti členů výboru 

usnášeníschopná. 

 

Jednání VS  s následujícím programem zahájil Ing. Lubomír Fiedler, který také jednání 

vedl po celém svém průběhu.  

 

Ověřovatelem zápisu (usnesení)  z VS byl schválen: PharmDr. Josef Marek 

Pro …5   proti 0  zdrželo se 0 

 

Navržený program jednání: 
Vlastní program schůze: 
 

1. Došlá a odeslaná pošta od minulé VS. (Marek) 

2. Vyhodnocení plnění úkolů z minulých VS.  (Fiedler) 

3. Ekonomické údaje za 2024 (známé hlavní údaje, finanční situace ke 31.12.2024... 

Marek) 

4. Vyhodnocení vánočního prodeje ryb a Rybích hodů 2024 (Marek) 

5. Příprava VČS 2025 (Výbor) 

6. Plán oprav a investic líheň 2025 (Fiedler)  

7. Pachtovní smlouvy na pozemky MV Ing. Plundra a Ing. Macháček,  

8. Diskuze, různé , závěr 

a. stanovení osobních úkolů pro členy výboru do příští VS -  předseda, jednatel 

b. Zpracování statistických dat o  úlovcích na MV ve 2024 – zajistí Jan Krsek  

c. Vyhodnocení poskytnutých dotací z rozpočtu města Letohradu 2024 

(Fiedler) 

d. Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu města Letohradu  na 2025  

(Fiedler) 

e. stanovení rozpisu k personálnímu zajištění prodeje ryb do příští VS – 

předseda 

f. Přijetí nových členů  (pokud byly podány žádosti), školení a zkoušky na 

získání 1 RL (Marek, Kubový) 

g. Ostatní 

 



 

Hlasování o programu jednání: 

pro 5….,  proti  0,  zdrželo se 0,   nepřítomen  0 

Pro navržený  program se vyslovili celkem …5….  členů V  z …5…..-ti přítomných  -  

program jednání byl tedy schválen 

   

 

Ad. 1. Pošta  přijatá a odeslaná:   

Pošta odeslaná a přijatá:  žádná pošta nebyla doručena 

 

 

 

     

Ad.2. Plnění úkolů z minulé VS ze dne 8.11.2024 

Úkoly byly  průběžně splněny,  nebo trvají.  

 

- Vyhodnocení poskytnutých dotací města Letohrad 2024 a podání nových 

žádostí na 2025 – splněno, Fiedler 

- Inventury majetku – proběhly.  Předseda  inventurní komise zajistí pro VČS 

2025 písemné zápisy ze všech inventur. Inventury financí za 2024 

proběhnou až po účetních uzávěrkových operacích. 

- Byla dokončena instalace a zprovoznění optického připojení areálu líhně na 

optickou síť fy. Alberon a  dodatkem aktualizována smlouva o poskytování 

datových služek od 1.1.2024 na tarif ASDLO  ve výši 320,-/měsíc.  Zvýšila 

se tak přenosová rychlost internetu v líhni.  Tímto se vytváří možnost na 

rozvoj kamerového systému k  hlídání objektů v líhni ( 

návrhy na jeho rozvoj pro 2024-25 zajistí J. Žerníček). Úkol pokračuje 

- Byla uhrazena škoda ze škodné události po povodních ve výši 27 223 Kč 

- Jednatel zajistil dodatkování pojistné smlouvy s HVP o pojištění nové 

garáže a úpravu výše  pojistných plnění dle současných cenových podmínek 

– splněno 

-  nová brána  na vstup ke klubovně  na kliku a zámek- trvá 

- nové jarní osázení koridoru  pro clonu  zemních rybníčků  proti slunečnímu 

přehřívání  mezi odtokovou  rýhou pod Tvrzí s řadou zemních rybníčků blíže 

ke Tvrzi. (rychlorostoucí topol japonský). Zajistí jednatel, trvá 

- nový přívod vody z vrtu do líhně a na prodejnu – Trvá, Jirka Žerníček 

- Vánoční prodej a rybí hody 2024 – úspěšně provedeno 

- Prověrky u VčUS  2024 – provedeny 

- Zarybnění MV – provedeno (Beneš a Plundra) dle plánu schváleného VS 

 

 

 

Usnesení z VS 14. 1. 2025  dle bodů programu 



 

A.Výbor MO bere na vědomí : 

 

Ad3) Ekonomické údaje:   stav je ke 31.12.2024 

K dispozici členům MO u účetního  

 

Ad4)  Vyhodnocení vánočního prodeje ryb a Rybích hodů 2024 

Obě akce byly materiálně, techniky i personálně dobře připraveny.  Již po šesté  byly v  

termínu prodeje vánočních ryb (22.12.) zorganizovány i rybí hody, které byly svou vysokou 

návštěvností  a zájmem o rybí speciality opět velmi zdařilé.  Poděkování si zaslouží všichni 

účastníci prodeje ryb i organizátorů rybích hodů. Výtěžek (čistého) byl  34 026,-. 

 

B. Výbor MO schvaluje: 

 

Ad9f)  Přijetí nových členů (přestupy):   

O přijetí do MO Letohrad od minulé VS  požádali: 

- Leoš Lhotský (bude skládat zkoušky na RL) 

- Dolynianyi Mykola, A. Hanuše  150   (bude skládat zkoušky na RL) 

-  Zdeněk Müller, Letohrad Kunčice  239 – má RL 

- Andrea Aneta Olivová, Č. Třebová Bezděkov 316 - má RL 

- Davis Grus, D. Dobrouč 195  - má RL 

 

Hlasování  

pro …5..,  proti  0,  zdrželo se 0,   nepřítomen  0 

 

 

Ad5) Příprava VČS 2025 

 

Program, místo a termín konání  VČS byl již schválen na VS v 11/2024 na . 12.4. 2024 od 

13.00 hod. v hasičárně Letohrad u koupaliště. 

 

Občerstvení na VČS zajistí výbor.  Příslušné podklady do jednání, tj. zprávy, finanční 

závěrka 2024 a plány pro 2025 zajistí příslušní členové výboru dle zvyklostí.  

 

Pozvánky všem stávajícím členům a nově přijatým členům od poslední VČS 2025 zašle 

J.  Marek 

 

Hlasování: 

pro …..,  proti  0,  zdrželo se 0,   nepřítomen  0 

 

Ad6) Plán oprav a investic líheň 2025 – hlavní akce 

 

-  nová vstupní branka u  klubovny ( zadat k výrobě cca 15 tis. Kč) 

- rozvoj (dokončení nového) kamerového systému v líhni  (20- 30 tis.) 

- oprava odlehčovacího kamenného  prahu na obtok  před nátokem potoka do líhně  + 

instalace brány pro průjezd a průchod mimo areál za zemním filtrem (40 tis.) 



- oprava  prasklého výtlaku z vrtu  a přímé napojení  odbočení  na rybníky z armaturky 

vrtu (cca 20- 30 tis.) 

- nákup nového zařízení do kuchyně  (větší fritéza, ohřívač na svařené nápoje, nový 

nerezový pracovní stůl se skříněmi pod ním,  nádobí, sklenice, půllitry, štamprle, mísy, 

žběračky, stěrky, hrnec nerez 30l, nože, trychtýře, brousek na nože, 3 dílný odpadkový 

koš, štětka na nádobí ..….) cca 50 tis. 

-  vystrojení  s odnímatelným  zakrytí  boků venkovní pergoly  pro zimní sezení na rybích 

hodech, popř prodloužení stávající pergoly  na zimní posezení s vyhřívacím prvkem… 

-rozšířit výdejní okénko  do kuchyně 

- 

 

Hlasování: 

pro …5..,  proti  0,  zdrželo se 0,   nepřítomen  0 

 

 

C. Výbor MO projednal v různém: 

 

Ad7) Nájemní (pachtovní) smlouvy Ing. Plundra (Mostiska) a Ing. Macháček Záhořský 

rybník – výbor návrhy schválil a pověřuje jednatele k jednání na: 

 

- Projednání s Ing. Plundrou k zajištění prodloužení  pachtovní  smlouvy na 

pozemek Mostiska na další rok 2025   - zajistí jednatel dodatkem (zatím 

bez odezvy) 
 

- Došlo k vyrovnání dlužného nájmu za období 2022 – 2024  na pozemek pod 

vodou Ing. Macháčka na Záhořském rybníku a dále k  uzavření nové 

pachtovní smlouvy na oba pozemky Záhořský rybník s Ing. Macháčkem 

platné od 1.1.2025 (cena 0,50,-/m2) do 31.12.2032. - splněno 
 

 

 

Ad8 ) Diskuze, různé , závěr 

a. stanovení osobních úkolů pro členy výboru do příští VS -  předseda, 

jednatel 

 

Požádat o dotaci Contipro, obec D. Dobrouč a obec Hnátnice – zajistí jednatel do 

konce 2/2025 
 

b. Zpracování statistických dat o  násadách a úlovcích na MV ve 2024 - 

splněno 

c. Vyhodnocení poskytnutých dotací z rozpočtu města Letohradu 2024 

- splněno 

d. Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu města Letohradu  na 2025- 

splněno 

e. stanovení rozpisu k personálnímu zajištění prodeje ryb do příští VS  



18.1 Marek 

25.1 Černohous 

1.2 Černohous 

8.2 Tschopa, Fajt 

15.2 Krsek 

22.2 Fiedler 

1.3 Marek 
 

 

 

Příští jednání výboru bude  v termínu  (upřesníme)  od 18.00 hod. v klubovně 

MO  

Zapsal: Ing. Fiedler Lubomír- jednatel    …………………………………….. 
 

Zápis ověřil:  PharmDr. Josef Marek … ……………………………………..………. 
 

V Letohradě  dne  14.1.2025 

    

 

 

 

 


